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                           Komisja spotkała się dwukrotnie 20 i 26.10.2021r. 

 

             Zgodnie z prośbą członków komisji i zaproszeniem przewodniczącego, na 

posiedzenie komisji przybył pan Prezes Zbigniew Wuwer. Pan Prezes Wiślańskiego 

Stowarzyszenia Sportowego opowiedział o bieżącej działalności klubu. Podczas rozmowy 

zaproponowano panu Prezesowi rozwiązanie, wydzielenia środków na poszczególne sekcje.  

          Kolejnym tematem komisji było spotkanie z Przewodniczącymi Zarządów Osiedli. 

Wszystkie Zarządy  z powodu pandemii w roku 2020  zrezygnowały z zaplanowanych 

wydarzeń i imprez. Obecni na posiedzeniu przedstawiciele Zarządów Osiedli przedstawili 

swoją bieżącą działalność oraz potrzeby w swoich dolinach. 

        Następnym tematem komisji była analiza rozwoju budowy ścieżek rowerowych. 

Przygotowany materiał omówił pan Kierownik PTKS Tadeusz Papierzyński, a także pani 

Kierownik Ewa Ples. 

        W sprawach bieżących, przegłosowano zmiany w planie pracy komisji, w głosowaniu 

jednogłośnie „za”. 

  

Nie podjęto żadnych wniosków. 
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